



威雅学校“一带一路”奖学金招生简章及申请表

WAS “the Belt and Road” Enrollment Guide and Application Form

一、项目简介 **Project Introduction**

为秉承传播中华优秀传统文化，增强中华文化国际影响力；为共建“一带一路”战略畅享中文化教育事业，进一步促进中西文化结合，发挥威雅学校集合中西文化精髓的优势对“留学中国”提供优质服务，威雅学校将与孔子学院合作，作为试点出资成立威雅奖学金，自愿承担作为中国国际化教育典范的社会责任，向符合条件的优秀来华留学生提供奖学金。

In order to uphold the dissemination of excellent traditional Chinese culture and enhance the international influence of Chinese culture; to jointly build the "Belt and Road" strategy to enjoy the development of Chinese cultural education, further promote the combination of Chinese and Western cultures, and give full play to the advantages of WAS's collection of the essence of Chinese and Western cultures for "studying abroad China" provides high-quality services. WAS will cooperate with the Confucius Institute to set up the WAS Scholarship as a pilot project, voluntarily assume the social responsibility of being a model of China's international education and provide scholarships to qualified outstanding international students in China.

二、项目形式 **Project Form**

1. 招生类别：一带一路非中国籍留学生

Enrollment category: Non-Chinese students studying in the Belt and Road Initiative

2. 资助方式及年限：G11-G12 共 2 年

Funding method and duration: G11-G12, a total of 2 years

3. 资助额度：全额学费、拓展教育费、住宿费、餐费和校服费，以及每学年提供一套从家到校的往返机票

Funding amount: full tuition, extended education, boarding, meal and uniform fee, as well as a round trip air ticket from home to school every academic year

相关咨询请发邮件至 wasscholarship@waisgc.com



For more information, please email wasscholarship@waisgc.com

三、申请条件 **Application Conditions**

1. 申请者应具备以下条件 **Applicants should meet the following conditions:**
 - 16-17 周岁，计划于 2023 年 9 月入学就读 G11，学习 A-Level 课程。
16-17 years old, plan to enroll in G11 in September 2023 and study A-Level courses.
 - 中学阶段学习成绩及英语水平优异。
Excellent academic performance and English proficiency in middle school.
 - 申请者有目标、有计划进入欧美顶尖高校（如剑桥大学、牛津大学、哈佛大学等）或中国顶尖高校（如清华大学、北京大学等）求学。
Applicants have goals and plans to study in top European and American universities (such as Cambridge University, Oxford University, Harvard University, etc.) or top Chinese universities (such as Tsinghua University, Peking University, etc.).
2. 申请者需提供以下资料 **Applicants are required to provide the following information**
 - 护照首页扫描件
Scanned copy of passport first page
 - 最高学历证明、学校学习成绩单扫描件
Scanned copies of certificate of highest degree and school transcript
 - 英语水平证明文件扫描件（如 TOEFL 或 IELTS 的成绩单）
Scanned copies of English proficiency documents (such as TOEFL or IELTS transcripts)
 - 2 封由原学校校长或教师撰写的推荐信
2 letters of recommendation written by former school principals or teachers
 - 个人英文陈述（概述自己的独立生活、学习能力及对未来的展望）
Personal statement in English (outlining your independent life, learning ability and vision for the future)
 - 候选人曾获得的其他考试证书和技能证书
Other examination certificates and skills certificates that the candidate has obtained



四、申请方式 Proposal Form

奖学金申请截止日期为 2023 年 8 月 20 日

The closing date for application is 20th Aug 2023.

1. 邮件申请 Application by E-Mail

针对威雅三所校区，符合条件的申请人可根据自身意愿申请两个志愿，发邮件至 wasscholarship@waisgc.com 报名申请

For the three campuses of WAS School, eligible applicants can apply for two aspirations according to their own wishes, then send an email to wasscholarship@waisgc.com to apply.

2. 受理方式 Acceptance method

评选委员会根据条件进行材料审核和初步筛选

The selection committee conducts material review and preliminary screening according to the conditions.

3. 评审及录取 Review and Admission

- 对通过初筛的学生进行线上 CAT4 测试

The online CAT4 tests will be conducted for the students who pass the preliminary screening.

- 评选委员会对通过笔试的候选人进行线上面试

The selection committee conducts online interviews for candidates who pass the written test.

- 评选委员会经讨论确定最终名单

The selection committee determines the final list after discussion.

- 结果公布，发出录取通知书及签证申请表

Result announcement, admission notice and visa application form issued.

五、联系方式 Contact Information

姓名 Name: Emily Sun

邮箱 Email: wasscholarship@waisgc.com

六：奖学金申请表 Scholarship Application Form



威雅学校

威雅奖学金申请表

WAS Scholarship Application Form

请一定用英文或者中文填写(Please fill out the form in English or Chinese)

姓 Family Name	名 Given Name	国籍 Nationality	照片 Photo
护照编号 Passport No.	出生日期 Date of Birth	电子邮箱 E-mail:	
申请志愿 Aspiration Application	第一志愿 Firm Choice		
	第二志愿 Second Choice		
<p>注：请提供护照扫描件、最高学历证明、学校学习成绩扫描件、英语水平证明文件、2封原校长或者教师撰写的推荐信、个人英文陈述，曾获得的其他考试证书和技能证书</p> <p>Note: please provide passport scanned copy, certificate of highest degree, transcript of academic record, document of English proficiency, 2 letters of recommendation written by former principals or teachers, personal English statement and other examination certificates and skills certificates obtained.</p>			
申请理由 Application			
<p>日期： 年 月 日 申请人签名： _____</p> <p>Date: Y M D Applicant's signature: _____</p>			